

VERSLAG RAADSCOMMISSIEVERGADERING ONDERWIJS EN WELZIJN

OW nr.: 06/06

Datum: 5 juli 2006

Plaats: Nieuwe raadzaal

Tijd: 20:00-22:35 uur

Aanwezig: dhr. D. Jager (voorzitter), mw. K. Hazewinkel (PvdA), mw. J. Kinds (PvdA), mw. G.E. Boerma (PvdA), mw. A.J. Vos (PvdA), mw. H. Rademaker (SP), dhr. J.W. Schaaf (SP), mw. H.J. van Mameren (VVD), dhr. J. Evenhuis (VVD), mw. A. Postma (GL), dhr. J.P.T. Klijnsma (GL), mw. H. Deinum (CDA), dhr. B.H. Koops (CDA), mw. I.M. Jongman-Mollema (CU), dhr. G.J. Spieker (Stadspartij), dhr. J. Bolhuis (Stadspartij), dhr. S. Antuma (S&S), dhr. J.J. Dijkstra (wethouder), mw. J.C.M. van Schie (wethouder), dhr. P.W.G. Verschuren (wethouder), mw. J.A. Visscher (wethouder), dhr. D. Vrieling (griffier), dhr. N. Krouwel (commissiegriffier).

Afwezig: dhr. H.F.B. van der Heijdt (PvdA), dhr. P.J.R. van der Wilt (D66), dhr. F. van Leeuwen (S&S).

A.1. Mededelingen voorzitter / portefeuillehouders

De Voorzitter meldt dat op verzoek van wethouder van Schie het werkbezoek aan Kardinge is uitgesteld tot na de vakantie, daarmee vervalt het werkbezoek op 13 juli. Daarnaast zal er een besloten deel aan het einde van de vergadering plaatsvinden op verzoek van wethouder Verschuren.

Wethouder Verschuren deelt mee dat de notitie over Agora is vertraagd en volgende week naar de commissie gestuurd zal worden.

Wethouder Dijkstra meldt dat volgende week de boeken van de Openbare Bibliotheek in de verkoop worden gedaan vanwege de veranderde dienstverlening, dat de leden van de kunstraad zijn benoemd en dat de overdracht van de Bloemsingel nog niet geregeld is.

Wethouder Visscher geeft aan dat er minder geld beschikbaar komt voor de huishoudelijke verzorging in het kader van de Wet maatschappelijke ondersteuning (Wmo).

A.2. Vaststelling agenda

De Voorzitter stelt de agenda vast.

A.3. Conformstukken

Mevr. Hazewinkel wijst het college erop dat de vastgestelde doelgroep, jongeren, voor Noorderbattle bediend moeten blijven worden met het festival.

Wethouder Dijkstra geeft aan dat het college in samenwerking met de MJD hiervoor zal waken.

De Voorzitter stelt vast dat het raadsvoorstel *Noorderbattle* en het raadsvoorstel *subsidies en leningen clubgebouwen sport 2006* conform doorgaan naar de raad van 19 juli 2006.

A.4. Rondvraag

Dhr. Koops vraagt zich af of de gemeente betrokken is bij het liquiditeitsprobleem van het Groninger museum.

Dhr. Evenhuis stelt voor om voorafgaand aan het werkbezoek aan het Groninger Museum met de commissie langs het nieuwe depot te gaan.

Dhr. Schaaf wil weten hoe om te gaan met pro-actieve instellingen m.b.t. de Wmo.

Dhr. Klijnsma vraagt zich af of de drafbaan gebruikt zou kunnen worden voor popmuziek in het kader van evenementenbeleid.

Mevr. Boerma verzoekt de voorzitter om na het werkbezoek aan het Groninger Museum dit onderwerp op de agenda te zetten voor de eerstvolgende commissievergadering.

De Voorzitter neemt de voorstellen m.b.t. het Groninger Museum over en stelt daarom ook voor dat de wethouder de vragen hierover niet hoeft te beantwoorden.

Wethouder Dijkstra zou het gebruik van de drafbaan voor iets dergelijks niet direct in het kader van het evenementenbeleid willen zien. Het gebruik op zich lijkt de wethouder een goed idee.

Wethouder Visscher geeft aan dat de communicatie over de Wmo wordt voorbereid.

B.1. Raadsvoorstel Huisvesting VMBO

Insprekers: dhr. Tholen, dhr. Oldenburg, dhr. Barsemma, dhr. Palman (comité scholengemeenschap Lewenborg en bewonerscommissie Lichtboei/Vaargeul), mw. Van Gelder (bewoner wijk)

De insprekers wijzen de commissie op de overlast die de wijk zal krijgen, wanneer het voorstel zal worden uitgevoerd. Verder houdt het voorstel onvoldoende rekening met kinderen en zijn de bewoners te laat en niet goed ingelicht en betrokken geweest bij de besluitvorming. Tevens vragen de bewoners zich af of er wel zorgvuldig naar een andere locatie is gekeken, volgens de bewoners is een dergelijk onderzoek onzorgvuldig uitgevoerd. De milieubelasting zal volgens de bewoners in de wijk toenemen. Tot slot wijzen de bewoners op een toenemend autoverkeer, de onvoldoende parkeerruimte in de wijk wanneer het voorstel zou worden aangenomen en de voorgestelde woningbouw.

Mevr. Deinum wil graag opheldering van het college over eventuele sociale overlast en verkeersdruk. Het CDA vraagt zich af hoe de wethouder deze problematiek denkt aan te pakken. Het CDA geeft aan zorgen te hebben m.b.t. de financiën en vraagt het college de commissie duidelijk op de hoogte te stellen over de voortgang. Verder wil het CDA weten hoe de gesprekken met bewoners zijn verlopen.

Dhr. Spieker vraagt het CDA of zij vinden dat een schoolgebouw in de wijk een optie is. **Mevr.**

Deinum geeft aan dat een schoolgebouw in de wijk moet kunnen.

Mevr. Jongman-Mollema vindt dat de gemeente in het voorstel verder gaat dan een zorgplicht wat betreft de huisvesting. Daarnaast vraagt de CU zich af hoe de communicatie met bewoners is geweest en hoe het straks gaat met de inspraak bij het stedenbouwkundigplan. Tot slot wil CU meer weten over de inrichting van het gebouw.

Mevr. Van Mameren is positief ten aanzien van het voorstel. De VVD vindt dat de communicatie met bewoners beter had moeten verlopen en dat er rekening gehouden moet worden met de bezwaren van bewoners. Daarnaast wil de VVD weten wat er wordt gedaan met de wensen van de christelijke school. Verder vraagt de VVD zich af of er een integrale deal tussen FC Lewenborg en de Oosterparkers mogelijk is.

Dhr. Antuma is positief over het voorstel. S&S zou alleen niet zomaar aan de bezwaren uit de inspraak voorbij willen gaan.

Dhr. Bolhuis geeft aan dat er rekening gehouden moet worden met de bezwaren van bewoners. De Stadspartij vraagt zich af of er rekening gehouden is met voldoende parkeerruimte.

Mevr. Rademaker uit de zorgen over een te grote massa op kleine ruimte. Verder is de SP benieuwd naar het onderzoek naar alternatieven.

Mevr. Postma is van mening dat Noordoost een goede locatie is, wel deelt GroenLinks grotendeels de door bewoners geuite zorgen. Daarnaast wil GroenLinks weten wanneer er duidelijkheid over een locatie in West voor de Erasmusschool komt en überhaupt de invulling van de locatie West.

Mevr. Hazewinkel is netals GroenLinks positief ten aanzien van de vorderingen in de VMBO-huisvesting. De PvdA ziet voordelen bij het samengaan van scholen. Wat de PvdA betreft is de verhuizing van de Starnumanschool naar Noordoost meer dan een wens.

Wethouder van Schie geeft aan dat er een gezamenlijke inspanning is geleverd bij een betere huisvesting voor het VMBO. Met dit voorstel is een deel van de problemen omtrent de huisvesting opgelost. Na een lange procedure van onderzoek naar locaties is Noordoost de meest geschikte locatie gebleken. De bewoners zijn middels een brief tijdig op de hoogte gebracht. Bovendien dient het stedenbouwkundig plan nog verder te worden ontwikkeld. Dat bij de sportvelden een andere ontwikkeling ging plaatsvinden was ook al in het kader van Sport in Beeld bekend. De wethouder is van mening dat het tegengaan van overlast een gezamenlijke verantwoordelijkheid is van gemeente en

schoolbestuur en de aanpak van overlast zou de wethouder ook in een open proces willen ontwikkelen. Een haalbaarheidsstudie naar woningbouw maakt geen onderdeel uit van het plan. De locatie West voor o.a. de Erasmusschool wordt nader onderzocht. Het plaatsen van zowel de onderbouw als de bovenbouw in het gebouw door de christelijke school is vanuit hun eigen filosofie.

De voorzitter stelt vast dat het voorstel als discussiestuk doorgaat naar de raadsvergadering van 19 juli a.s.

B.2. Voortgangsrapportage accommodatienota

Inspreker: Mevr. Van Hinsbergen (BHS/ buurtcentrum Hunzeborgh) geeft aan dat het zelfstandig draaien van de Hunzeborgh moeilijk te rijmen is met het collegebeleid. Het buurtcentrum heeft te kampen met een exploitatietekort. Het gebouw is een voorwaarde en er is hulp nodig van de gemeente om alle activiteiten te verrichten.

Inspreker: Dhr. Thieme (Activiteitencentrum de Holm) vraagt om een subsidie van de gemeente om het doorstartplan te kunnen realiseren.

Dhr. Spieker mist de gevolgen van de veranderingen in de rapportage. De Stadspartij is benieuwd wie er plaats neemt in de geschillencommissie en staat kritisch ten aanzien van het voornemen van het college om bepaalde panden te verhuren. Het kader van de bestuurlijke samenwerking in Beijum mist de Stadspartij 'het Trefpunt' als onderdeel en beklaagt zich over de weeffout van enerzijds geen parkeervoorzieningen in het centrum en anderzijds activiteiten voor ouderen in het centrum. Verder vindt de Stadspartij dat de gemeente best kan bijdragen in de financiën van de Holm.

Dhr. Schaaf is van mening dat de gemeente instellingen in de overgangsfase op gang moet helpen. SP ziet graag hardere garanties bij de samenwerking tussen St. Jan en het Werkmancollege. De SP acht het beleid van het college m.b.t. de Holm ietwat armoedig. Tevens vindt de SP dat er tot dusverre niet voldoende is gebeurd ten aanzien van de Hunzeborgh.

Mevr. Postma vraagt zich af wat de inhoudelijke afweging is voor het al dan niet toekennen van subsidie.

Mevr. Vos vraagt zich af of andere instellingen ook kunnen worden betrokken en dat niet alleen de BBOG de spreekbuis voor de gemeente is. De PvdA is benieuwd naar de stand van zaken bij de Karre. Daarnaast wil de PvdA weten of de activiteiten naar een ander buurthuis verplaatsen, wanneer een buurthuis stopt.

Dhr. Antuma is positief over de voortgang. S&S sluit zich inzake de Holm aan bij de SP en wil weten of er nog belemmeringen voor organisaties zijn bij de raamovereenkomst. Verder vindt S&S dat de formele weg doorlopen moet worden bij het pand Helperwest.

Dhr. Evenhuis verlangt van het college dat er binnen 2 jaar een oplossing is voor de Hunzeborgh. De VVD vraagt zich af of de bestuurlijke samenwerking in Beijum door iedereen wordt gedragen.

Mevr. Jongman-Mollema geeft aan dat de CU positief is, maar uit nog wel enkele zorgen bij de samenwerking Beijum, Vensterschool Hoogkerk en de Hunzeborgh. Verder vraagt de CU zich af of het centraal beheer door iedereen wordt gedragen.

Mevr. Deinum geeft aan dat de voortgang het CDA niet tegenvalt. Het CDA vindt het zonde van het geld dat het buurtcentrum bij de vensterschool in Hoogkerk op de eerste verdieping zit. Verder vraagt het CDA zich af of het verhuur van de Burg daadwerkelijk gaat lukken,

Wethouder van Schie geeft aan dat het beëindigen van de subsidie niet betekent dat een buurtcentrum moet sluiten. St. Jan gaat nu op een andere manier verder. De wethouder geeft toe dat in Hoogkerk nu een moeilijke opgave staat. De situatie bij de Karre wordt nader bekeken. Van de Holm vindt het college dat zij gezien de commerciële context best een hypotheek kunnen nemen. Later in het jaar zullen de conclusies m.b.t. de Hunzeborgh getrokken worden. Wanneer instellingen zich niet vertegenwoordigd voelen door de BBOG, dan is er gewoon een andere relatie met de gemeente. Het staat iedereen vrij om plaats te nemen in een samenwerkingsverband. Het pand bij de Helperwest blijft in eigendom van de gemeente.

Er zijn verder geen concrete bouwplannen voor nieuwbouw, wel is dat in de toekomst wellicht mogelijk, bv. in de Oosterpoort.

B.3. Raadsvoorstel sporthal Vinkhuizen

Mevr. Hazewinkel geeft aan dat het doel van de motie die indertijd was ingediend, de sporthal laten voldoen aan bondseisen was. De PvdA vraagt het college hoe zij nu het dispensatieprobleem van de basketbalvereniging wil oplossen.

Dhr. Evenhuis wijst op het analyseverschil met een aannemer van Thedinga Bouw BV over de kosten van de sporthal. De VVD doet daarom het voorstel aan het college om met Thedinga Bouw BV in gesprek te gaan.

Dhr. Koops is van mening dat het geen wenselijke ontwikkeling zou zijn als de analyse van de eigen dienst niet meer in vertrouwen wordt genomen.

Dhr. Evenhuis geeft aan dat de analyse wel te vertrouwen is, maar van andere uitgangspunten uitgaat.

Dhr. Klijsma vraagt zich af of er een andere locatie voor de basketbalvereniging mogelijk is.

Mevr. Jongman-Mollema mist na de afwijzing van het college een toekomstperspectief. Als de bouw alsnog voor het vastgestelde bedrag gerealiseerd kan worden zal de CU dat steunen.

Dhr. Koops geeft aan dat het om te veel geld gaat en dat er in de stad voldoende alternatieven aanwezig zijn.

Dhr. Spieker geeft aan dat de verbouw van de sporthal Vinkhuizen een wens van de raad is en vraagt zich af of een gefaseerde aanpak mogelijk is. De Stadspartij stelt voor dat het college alles nader onderzoekt.

Dhr. Antuma zou graag meer duidelijkheid willen hebben over de kosten. Bovendien dient het budget behoud te blijven voor de sport.

Dhr. Klijsma geeft aan zich te kunnen committeren aan het college. Wel sluit GroenLinks zich aan bij de vraag van de PvdA.

Wethouder van Schie zegt toe de nadere onderbouwing van de kosten voor de raadsvergadering van 19 juli aan de raad toe te zenden, tevens zal de wethouder zo snel mogelijk met een oplossing voor de knelpunten van de basketbalvereniging komen. Het onderwerp zal worden meegenomen bij de discussie over Sport in Beeld in oktober. Het budget zal behouden blijven voor de sport.

De Voorzitter stelt voor dat het voorstel als discussiestuk doorgaat naar de raad van 19 juli a.s.

B.4. Raadsvoorstel uitvoeringskrediet kunstgrasvelden sportparken het Noorden en de Parrel

De Voorzitter stelt vast dat het voorstel conform naar de raad van 19 juli a.s. kan.

B.5. Collegebesluit Topsportsubsidies 2006

Dhr. Antuma vraagt zich af of S&S ervan uit kan gaan dat het budget voor 2007 ruim is en geeft aan dat S&S voorstander is voor een flexibele datum m.b.t. een aanvraag voor topsportsubsidies

Wethouder van Schie geeft aan dat het huidige budget voor de topsport voldoet, de wethouder is niet van plan het budget te verlagen. Bij grote evenementen is een grote voorbereiding, daarom zal de wethouder niet met een flexibele datum willen werken. Tot slot geeft de wethouder aan dat het college heeft besloten dat de wielervedstrijd voor het laatst subsidie heeft gekregen.

C.1. Vaststelling LTA en lijst van moties en toezeggingen

Dhr. Koops wil weten wanneer het vrijwilligersbeleid wordt geagendeerd.

Mevr. Postma vraagt wanneer de uitkomsten van het onderzoek naar de Stadswerkplaats komen.

Wethouder van Schie zegt toe nog met een datum te komen voor het vrijwilligersbeleid. De wethouder hoopt voor het zomerreces de uitkomsten van de Stadswerkplaats aan de commissie toe te zenden. De problemen bij de marktplaats Lewenborg zijn opgelost door de aanstelling van een nieuwe projectleider.

C.2. Ingekomen stukken en stukken ter kennisname

De Voorzitter geeft aan dat dit reeds behandeld is bij het algemene deel.

C.3. Vaststelling verslag d.d. 14 juni 2006

De Voorzitter stelt het verslag vast.